



「童」您分享・愛心利是傳祝福「公眾計劃」捐款表格
“Little Hands, Big Hearts: Red Packet Donation” (Public Scheme) Donation Form

請將填妥之捐款表格及捐款憑據透過郵寄、電郵(redpacket@volunteer.org.hk)、傳真(2116 1200)、WhatsApp(852 97220233)遞交。
Please submit the completed donation form and the donation receipt by post, email (redpacket@volunteer.org.hk), fax (2116 1200) or WhatsApp (852 97220233).

捐款人姓名/機構名稱 Name of Donor * :

*如需捐款收據，敬請依身份證上之姓名填寫，以免因更改捐款收據而對閣下構成不便。
Please provide the name as stated on your Hong Kong Identity Card if you require a donation receipt.

(中文)先生/女士 _____ (Eng) Mr/Ms _____

聯絡電話 Tel : _____ 電郵地址 Email : _____

地址 Address : _____

捐款金額 Donation Amount : 港幣 HK\$ _____

是否需要捐款收據*? Require for the Donation Receipt*? 需要 Yes 不需要 No

*凡捐款滿港幣\$100.00，可憑捐款收據申請減免稅項。

For donations of HK\$100.00 or above, donors may use the donation receipt to apply for tax deduction.

個人資料使用聲明：閣下所提供的個人資料將會保密處理，並僅供本會及其授權的服務提供者用於活動安排、行政處理、寄發資料及通訊用途。為了與閣下保持緊密聯繫，並向閣下提供有關本會的發展、籌募活動及義工招募資訊，我們可能會透過閣下提供的聯絡方式（包括姓名、電話、電郵及郵寄地址）與閣下聯絡。此外，所收集的資料亦可能用於收集意見及進行相關研究，以提升服務質素。所有資料的使用均會遵守《個人資料（私隱）條例》的規定，並確保資料安全及保密。如閣下不希望接收上述資訊及通訊，請於指定方格內加上✓號表示拒絕。

Important Notice on Personal Data Usage: The information you provide will be treated as confidential and shall be used solely by Volunteer Space and its authorized service providers for the purposes of activity processing, sending materials, and related communications. To keep you closely connected and inform you about our development, fundraising, and activities, Volunteer Space and its authorized service providers will use your provided contact details (including name, phone number, email, and mailing address) to send you communications, fundraising appeals, volunteer recruitment notices, relevant information, and to solicit feedback. If you do not wish to receive such information and materials, please tick the box provided.

請選擇捐款途徑 Donation Methods :

信用卡 Credit Card

*信用卡只限捐款額逾 \$100 港元或以上。
This offer applies to donations of HK\$100 or more.

VISA MasterCard

信用卡號碼 Credit Card Number : _____

信用卡有效期 Credit Card Expiry Date (MM/YYYY) : ____ / ____

持卡人姓名 Card Holder's Name : _____ 持卡人簽署 Card Holder's Signature* : _____ 簽署日期 Date of Signature : _____

*僅接受紙本簽名 paper signatures only

直接存款/轉帳* 至 Directly Deposit/Transfer* to

匯豐銀行 HSBC : 124-788688-838 / 中國銀行 BOC : 012 551 10039668 / FPS : 5318753

所選擇存款 / 轉帳銀行

存款 / 轉帳日期

備考編號

Selected Deposit/Transfer Bank :

Deposit/Transfer Date :

Reference Number :

匯豐銀行 HSBC 中國銀行 BOC FPS _____

*如果閣下選擇經「銀行入數/戶口轉帳/FPS繳款」，敬請於填寫此表格前，確定已存入所有籌款金額，並於存入款項後四小時內填妥此表格，及將繳款證明文件（入數紙圖片或螢幕畫面）電郵、傳真或WhatsApp，以便本會工作人員妥善跟進。

*If you have chosen to donate via bank transfer / account transfer / FPS payment, please ensure that all funds have been deposited before completing this form. Please complete the registration form within 4 hours after making the payment and send the proof of payment (an image or screenshot of the transfer slip/screen) to us via email, fax, or WhatsApp.

7-11 便利店* 7-11 Convenience Stores*

*於7-11便利店進行單一繳費最低金額為港幣一百元。

*The minimum single payment amount at 7-Eleven convenience stores is HK\$100.

#繳款後請妥善保留收據以作憑證。

#Please keep the receipt as proof of payment.



407991234567818

支票（抬頭：無國界義工）Check (Payable to: Volunteer Space)

繳費靈（本會繳費靈商戶號碼：9476）PPS (PPS Number.: 9476)

若閣下之捐款金額達 HK\$20.00 或以上，請回答以下問題：

- 是否有意領取「大利是」(A4 文件套) ? Would you like to get “Lucky Red Packet”?
 是 Yes (請回答下題 Please answer the next question) 否 No
- 如選擇領取「大利是 (A4 文件套)」，請選擇收取方式。
 親臨本會辦公室領取 Visit our office in person to collect the item
 安排快遞公司以到付形式收取 Arrange for a courier to pick it up with freight collect service

如欲參與籌款活動及領取籌款獎勵，請務必於 2026 年 3 月 13 日或之前把此表格與捐款憑據遞交至本會。衷心感謝！
To participate in the fundraising campaign and receive fundraising rewards, please submit this form along with your donation receipt to our organization by March 13, 2026. Thank you!